
Vragen voor het vragenhalfuur tijdens de raadsvergadering d.d. 14 december 2023

Onderwerp: Subsidie-aanvraag Tennis- en Padelclub Boekel (TPC Boekel) voor 3e
padelbaan

Aanleiding
Het College heeft besloten de subsidieaanvraag van TPC Boekel niet in behandeling te
nemen totdat de beleidslijn geëvalueerd is. De mail- en briefwisseling tussen College en
TPC Boekel hieromtrent (door TPC Boekel op 11 december jl. gedeeld met alle
fractievoorzitters) laat zien dat het College uitgaat van feitelijke onjuistheden en afwijkt van
eerdere raadsbesluiten, beraadslagingen en beantwoordingen aan de raad op gestelde
vragen. Het CDA wil daar nadere vragen over stellen.

In de brief van 3 november 2023 gericht aan TPC Boekel schrijft het college in reactie op de
subsidie-aanvraag:

“(...) Besluit
Het college heeft in de vergadering van 12 juni 2023 besloten dat er geen aanvragen meer in
behandeling genomen worden die vallen onder de genoemde beleidslijn. Dit is in de
raadsvergadering van 13 juli 2023 bekrachtigd. (...) De raad heeft ingestemd met het maken
van een pas op de plaats en neemt geen aanvragen meer in behandeling, totdat de
beleidslijn geëvalueerd is. (...)”

Vragen
1. Deelt u de lezing van het CDA dat u zich in bovenstaand besluit en schrijven aan

TPC Boekel baseert op feitelijke onjuistheden? Zo nee, waar precies zou de raad
volgens u dan bekrachtigd hebben geen aanvragen meer in behandeling te nemen
die vallen onder de genoemde beleidslijn totdat de beleidslijn geëvalueerd is?

2. Als het college in de vergadering van 12 juni 2023 besloten heeft dat er geen
aanvragen meer in behandeling worden genomen die vallen onder de genoemde
beleidslijn, waarom heeft u dan...:

a. …op diezelfde datum wél het raadsvoorstel Subsidie aanvraag Stichting
Manege Rutger van Herpen naar de raad gestuurd? En daarbij toen niet
expliciet gecommuniceerd aan de raad voorlopig géén nieuwe aanvragen in
behandeling te nemen?
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b. …op 21 juni 2023 het volgende antwoord gegeven op de vraag van het CDA
ingediend voor het vragenhalfuur over hoe u omgaat met aanvragen die in de
tussentijd binnenkomen:

“Aanvragen kunnen in behandeling worden genomen en afgewogen
langs de lijn van het accommodatiebeleid en de beleidslijn
vervangings- en uitbreidingsinvesteringen (...)”?

c. …de volgende antwoorden gegeven op vragen die gesteld zijn tijdens de
raadsvergadering d.d. 23 juni 2023 zoals terug te lezen is in de notulen (p. 7):

“Hoe we er in de tussentijd mee doorgaan, is op dezelfde manier als
nu is gebeurd. De beleidslijn zo goed mogelijk interpreteren en zo de
ingediende aanvragen toetsen. (...) Het college blijft langs deze
beleidslijn aanvragen toetsten.”?

3. Zijn er meer verenigingen die een aanvraag ingediend hebben en waarvan het
college deze on hold heeft gezet?

4. Bent u voornemens om op basis van de werkelijke besluitvorming, beraadslaging en
beantwoordingen…:

a. …een rectificatiebrief te sturen naar TPC Boekel? Zo nee, waarom niet?

b. …subsidieaanvragen conform de beleidslijn in behandeling te nemen en ter
besluitvorming voor te leggen aan de gemeenteraad? Zo nee, waarom niet?

Alvast hartelijk dank voor uw beantwoording.

Fractie CDA Boekel-Venhorst
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